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KLIMATDIALOGEN 2022  

 

Minnesanteckningar 

 

Plats och datum: Teams-möte, 25 oktober 

Deltagarlista: 

 

Namn Organisation 

Riksbyggen 

Region Östergötland 

Hyresbostäder 

Tekniska Verken 

Tekniska Verken 

  Lundbergs Fastigheter 

Tekniska Verken 

Akademiska Hus 

Sweco 

 Wibrant Fastigheter 

Ramunderstaden 

Norrköpings kommun 

Akademiska Hus 

EON 

Castellum 

 Tekniska Verken 

Sankt Kors 

Lundbergs Fastigheter 

 Balder 

 Stena Fastigheter 

Hyresbostäder 

Stångåstaden 

Stena fastigheter 

Stena fastigheter 

Victoriahem 

 Tekniska Verken 

Lejonfastigheter 
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KLIMATDIALOGEN 2022 

FEL! HITTAR INTE REFERENSKÄLLA.  
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Välkomna, generell info och bakgrund 

Helena Helgegren från ÖBKN hälsar alla välkomna.  

Syftet med Klimatdialogen är att minska klimatpåverkan från uppvärmning genom att sprida 

goda exempel, kunskapshöjning, nätverkande och samarbete.   

Presentationsrunda med Namn, Roll och Organisation 

 

Presentation- Gemensamt projekt för ökad källsortering- Vanessa de Luca (Lundbergs 

fastigheter) och Sören Nilsson Påledal (Tekniska verken) 

Vanessa och Sören berättar om ett gemensamt projekt som pågår i Linköping med fokus på 

ökad sortering genom uppfräschning av miljörum och informationskampanjer. Se 

presentationer.  

 

Presentation- Minskade avfallsutsläpp genom informationsinsatser- Mattias Sikström 

och Frida Hedengren (Stena Fastigheter) 

Mattias och Frida presenterade deras pilotprojekt med extra fokus på plasten. Vid den tredje 

plockanalysen efter 6 månader hade andelen plast i restavfallet minskat ännu mer till 50 % från 

utgångläget. Se presentation.  

 

Bikupa- Hur tar jag med mig dagens föredrag i min egen organisation? 

Huvudpunkter i bikupor:  

• Många säger att de blivit inspirerande att jobba vidare med frågan på hemmaplan.  

• En fastighetsägare berättar att de kunnat dra ner på hämtningar av restavfall när man 

satsat på att uppmuntra källsortering.  

• Man tar med sig vikten av fina miljörum och ska nog lyfta det på ett internmöte 

framöver, samt komplettera med bättre skyltar och faktatexter.  

• Utmaningar på arbetsplatser/skolor kan vara att det är svårt för personal att hitta tid att 

sortera samt bra platser för sorteringskärlen inomhus.  

• En fastighetshetsägare har inventerat sina hämtställen och märker att det skiljer sig 

mycket. De har även infört åtgärder för sortering i lägenheterna på vissa platser.  

• Det är lätt hänt att man slarvar med sorteringen i kontorsmiljö.  

• Det hade varit intressant att lyfta in avfallsstatistik i energiuppföljningssystem såsom 

Momentum, Vitec, Mestro m.fl.  

• Tips att man kan ha QR-koder i sorteringsrum för länk till sorteringsguider 

• Informationsinsatser till barn är smart då de hjälper föräldrarna att sortera bättre. 

• Det är viktigt att också jobba med de stora flödena från byggföretagen och industri.  

• Viktigt att också kommunicera återkoppling till de som har ansträngt sig i pilotprojekt 

och vad deras förbättring har resulterat i.  




